
Minnesanteckningar från månadsmötet 6 september 
 
8 medlemmar kom till mötet. Mötet hölls i lokal Engelen och det serverades kaffe/te med smörgås 
och kaka. 
En person har meddelat intresse att bli medlem i SFF och vi hoppas personen kommer kunna delta 
vid nästa tillfälle! 
 
Styrelsen hade tagit med 3 x 4 bilder som visades och där medlemmarna fick bedöma och berätta hur 
de såg på bilderna, vad som var bra, vad som kan göras bättre. Ett formulär att använda var 
framtaget och användes vid bedömningen. 
Projektorn som användes var inte den bästa och styrelsen behöver hitta ett alternativ till den. 
 
Angående utställningen i Rönö bygdegård den 19 och 20 november, vill vi påminna om bilder från 
Vikbolandet, utskrivna och monterade på kapaskiva. Storlek på bilderna bestämmer fotografen och 
bilderna behöver inte vara tagna 2022, har ni bilder som är tagna tidigare får ni gärna använda dem. 
 
Styrelsen ska titta på lokalen och därefter kommer vi ut med mer detaljerade fakta om vad som 
gäller, men titta igenom era bilder från Vikbolandet och förbered för att skriva ut och montera. 
Tavlorna ska prissättas och kunna säljas på plats, behållningen kommer fördelas mellan er som bidrar 
med såld tavla och SFF, fördelningen av summan kommer med i kommande information från 
styrelsen. 
 
Styrelsen via Britt-Inger 
 
 


